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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы" Совершенствование организационно-экономического механизма управления затратами на предприятии ГК «Стройкомплекс»" Предмет исследования: факторы и резервы снижения затрат на производство и реализацию продукции (работ, услуг) предприятия. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. изучить теоретические и методические основы управления затратами на производство и реализацию продукции предприятия; 2. проанализировать структуру, состав и динамику этих затрат в ГК «Стройкомплекс»; 3. обосновать эффективность мероприятий по совершенствованию системы управления затратами ГК «Стройкомплекс». В ходе исследования использовались следующие методы: метод прямого счета, сравнительный анализ, вертикальный и горизонтальный анализ, коэффициентный метод анализа финансового состояния предприятия, метод технико-экономического обоснования эффективности мероприятия, метод дисконтирования денежных потоков.
        

        
          The topic of the final qualification work " Improvement of the organizational and economic mechanism of cost management at the enterprise of Stroykompleks Group of Companies»" Subject of the study: factors and reserves of reducing the cost of production and sales of products (works, services) of the enterprise. Tasks that were solved in the course of the study: 1. to study the theoretical and methodological foundations of cost management for the production and sale of products of the enterprise; 2. analyze the structure, composition and dynamics of these costs in the GC "Stroykompleks»; 3. To justify the effectiveness of measures to improve the cost management system of Stroykompleks Group of Companies. In the course of the study, the following methods were used: the direct account method, comparative analysis, vertical and horizontal analysis, the coefficient method of analyzing the financial condition of the enterprise, the method of feasibility study of the effectiveness of the event, the method of discounting cash flows.
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